
Zápis z členské schůze spolku Sdružení rodičů a přátel školy při Církevním gymnáziu 

v Kutné Hoře z. s. 

ze dne 9. 11. 2023 

Přítomní členové výboru SRPŠ: Klára Malme (prima), Martin Procházka (sekunda), Martin 

Běhounek (kvarta), Martina Fejfarová (kvinta), Barbora Cukrová (sexta), Lada Dudková 

(septima), Jana Štrůblová (oktáva), Romana Paňková (oktáva), Helena Kašparová 

Nepřítomní: Tomáš Těmín (tercie), Klára Petrová Špůrová (oktáva) 

Přítomní členové SRPŠ: Karel Kašpar, Lenka Lázňovská, Jan Šustková, Helena Tvrdíková 

Nepřítomní: Vít Jezbera, Miloš Rajdl, Dušan Šustek 

 

Jednání zahájila v 16.00 předsedkyně spolku, která zopakovala přítomným program jednání, 

jak byl zaslán spolu s pozvánkou: 

1. Schválení nových členů a další úpravy členské základny 

2. Příprava maturitního plesu – zpráva studentů oktávy 

3. Informace o hospodaření spolku 

4. Orgány spolku 

5. Schválení žádostí o příspěvek 

6. Volba předsedy spolku 

7. Různé 

 

1. Schválení nových členů a další úpravy členské základny: 

Přítomní členové vzaly na vědomí oznámení o ukončení členství ve spolku, které před 

jednáním doručili: paní Zdeňka Balšánková. Helena Ferfecká, Radek Ferfecki, Martina 

Uttendorfská. 

Dále byli jednohlasně přijati noví členové spolku: paní Klára Malme a Nikola Holá. 

 

2. Příprava maturitního plesu - zpráva od studentů oktávy 

Zástupci studentů oktávy představili přítomným jejich projekt prodeje prostřednictví jimi 

vytvořeného a provozovaného e-shopu, a požádali, aby byly zajištěny včasné informace o 

platbách za prodané vstupenky. Informovali přítomné, že plánují cenu vstupenek průběžně 

upravovat v závislosti na jejich celkovém prodaném počtu.  Technické detaily a evidenci 

plateb dohodnou studenti přímo s jednatelem spolku. 

Studenti oktávy by měli připravovat ples s rozvahou tak, aby vstupné pokrylo náklady plesu.  

Pokud vznikne po odečtení nákladů od příjmů z plesu výdělek, je z něho 40 % převedeno 

studentům jako jejich podíl na zisku. Toto je motivační částka, aby se výdaje držely 

v únosných mezích a aby si studenti aktivně sháněli sponzory a vytvořili tombolu. Výtěžek 

z tomboly náleží studentům, pokud jsou pokryty náklady plesu.  

Předem z pokladny SRPŠ se obvykle platí dle platné smlouvy: 



pronájem sálu 

zvuk a osvětlení 

hudební skupina 

maturitní video a fotky (video) z plesu 

OSA 

15.2.2025 bude ples letošní septimy 

3. Informace o hospodaření spolku 

Předsedkyně spolku přednesla následující zprávu o hospodaření: 

 

V pokladně SRPŠ je částka 771 Kč (proplatit ještě hotově 642,- za jízdenky do Jeníkova). 

Na účtu spolku u Fio banky je částka 257.346,22 Kč. (Z toho 40.176,- bylo 60% z plesu.) 

příjmy od 

rodičů

vratka 

dopravné

tenisové 

míče

příspěvek 

maturita florbal

frankofonní 

den

dobroty a 

pitný 

režim kuchyňka

říjen 800        

listopad 36 233   699       

prosinec 6 200     

leden 32 234  

březen 300        

duben 1 000     3 000    

2700

květen 800        1 029    

červen 4 127  

45 333   

září 43 211   

říjen 16 500   

listopad 2606 1 000  
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24.5.2023 zaplaceno 4.500 Kč záloha na hudbu na ples 27.1.2024 

Pro srovnání v listopadu 2022 bylo 79.250 Kč výdaje na příspěvky.  

V bance bylo 74.439,72 Kč a pokladně 24.558 Kč (98.997,72 Kč) 

 

Kontrolorem spolku je paní Lenka Lázňovská. Bude provedena každoroční kontrola 

účetnictví. Ta informovala přítomné, že plánuje ke konci školního roku rovněž ukončit výkon 

funkce kontrolora.  

4. Orgány spolku 

Bylo konstatováno, že je nezbytné do konce roku najít a následně zvolit nové osoby, které 

budou v rámci spolku zastávat pozice pokladníka, kontrolora a účetního. Členové spolku byli 

požádání, aby s touto žádostí oslovili rodiče v průběhu třídních schůzek. Paní Malme zjistí, 

zda je schopna zajistit výkon funkce pokladníka a účetního. 



5. Schválení žádostí o příspěvek  

 Bylo rozhodnuto následujícím způsobem o jednotlivých žádostech o příspěvky: 

Schváleno: 

3000,- Kč příspěvek na organizaci florbalového turnaje 

7000,- Kč příspěvek na úhradu cestovních nákladů spojených s účastí na floorbalovém turnaji 

5000,- Kč příspěvek na nákup malířských stojanů 

2000,- Kč příspěvek na akci Art Džem 

5000,- Kč příspěvek na organizaci prevence na škole 

100% příspěvek na účast pedagoga na lyžařském výcviku sekundy 

50% příspěvek na účast pedagoga na lyžařském výcviku kvinty 

Ostatní žádosti zamítnuty 

6. Volba nového předsedy 

Účastníci schůze volili ze dvou kandidátů: paní Martina Fejfarová z kvinty a paní Kateřina 

Jelínková z učitelského sboru školy. 

Novou předsedkyní byla zvolena paní Jelínková. 

Paní Lada Dudková zůstává ve výboru spolku jako zástupce septimy.  

7. Různé 

Bez připomínek a dalších příspěvků 

 

Jednání ukončeno v 17.10. 

Zapsáno v Kutné Hoře 13. 11. 2023 

Zapsal: Martin Běhounek 

Ověřovatel: Lada Dudková 

 


